
Ærede Stortrold 
 
Hvor er jeg glad for at du skriver at jeg har fået 4 point, jeg mener at det betyder at jeg har mulighed for 
at blive Barsk hvis jeg klarer optagelsesprøven. 
I den anledning vil jeg gerne nævne et par udfordrende ting ved sidste tur. 
Det var ikke vejret for solen skinnede, heller ikke selskabet da vi kun mødte glade løbere men derimod 
kompasset som 4 gange fra post 14-15 viste forkert, men efter fælles indsats fandt vi dog posten. 
Pludselig virkede kompasset igen og vi kom videre. Ved vandpassagen ville jeg selv på trods af jeg 
svømmer som en søhest, selv svømme med bagagen. Efter en turbulent start overtog min makker/ 
kæreste også min bagage og så gik det meget bedre. Da vi kom til Campen fandt vi nogle andre gode 
barske HG4 der var kommet ind 15 min før os, som vi slog vores micro telt op ved siden af. Vi fik spist 
m.m. og skulle nu have vores 2 luftmadrasser ind i teltet, hvilket gjorde at teltet var halvfyldt, bedre blev 
det ikke da vi så også skulle være der. Tannerupklanen var også kommet i mål der. Efter en nat hvor vi 
skiftevis sov på og ved siden af madrasserne vågnede vi op med godt humør men blev dog hurtigt 
enige om at vi ikke ville gentage øvelsen med at skulle presse to mennesker ind i mikro teltet igen. 
Denne dag virkede kompasset hele dagen, og sidst på turen, hvor vi vovede os ud i Silkeborgs største 
foss med alge glatte sten og god strøm, var vi ved at have lidt trætte ben. Men så så vi at var foran HG4 
som også løb 35s. Det gav et skub i rumpen og lidt lettere ben, og turen til mål var knap så lang. 
Dog skal siges at HG4 slog os med 3-4 min i alt, Tannerupklanen kom også igennem strabadserne og 
blev heppet i mål - godt løbet. 
Alt i alt et super fedt løb - håber der kommer endnu flere barske med næste år. 
 
Så ærede Stortrold jeg er meget glad og stolt over mine 4 point men ikke minst at det ser lovende ud i 
forhold til at kunne blive optaget i de barske. 
 
Ærbødigst en lille men stol aspirant Peter 
 


